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rodičmi. To je veľké mínus 
súčasnej generácie a veľké 
plus je to, že máte slobodu 
. Slobodu cestovať, učiť sa 
jazyky a robiť čokoľvek. Ja 
som sa dostala za hrani-
ce do Rakúska, až keď som 
mala osemnásť. Bolo mi do 
plaču, ako nám vraveli, aká 
je tam bieda, a pritom tam 
bolo naozaj úžasne. Ja som 
so svojimi študentmi rada, 
vlastne najradšej. Keď mám 
voľné chvíle, trávim ich so 
študentmi. Práve preto sa 
zaoberám divadlom, lebo mi 
dávajú veľa energie a ja mô-
žem “klesnúť” na ich úroveň, 
vrátiť sa do mladosti, detstva 
a byť jednou z nich. Veľmi si 
vážim, že ma berú, a preto 
nikdy nepristupujem k svoj-
im študentom autoritatívne. 
V každom vidím nejaký ta-
lent. Mám tendenciu naozaj 
každého chváliť. Možno aj 
preto,  že počas svojho det-
stva sa mi takého niečoho 
nedostávalo. Myslím si, že to 
každý potrebuje a že každý je 
v niečom mimoriadny.

TIPY AKO SA STAŤ ÚSPEŠ-
NÝM?

To je veľmi ťažká otázka, 
lebo pre každého úspech 

znamená niečo iné. Pre mňa 
je úspech, a to som poveda-
la aj na Slovenke 2020, môj 
každodenný chlieb. Ak prí-
dem na hodinu s úsmevom 
a odchádzam s rovnakým 
úsmevom, to je úspech. Kaž-
dá hodina, ktorá je fajn, na 
ktorej sa zasmejeme a niečo 
sa naučíme, to je pre mňa 
úspech. Ak niekto niečo robí, 
totálne, že celým srdcom a 
celým svojím bytím, tak to 
je odsúdené na úspech. Ja 
som nikdy nepozerala na 
peniaze, ale čo do diela alebo 
do akéhokoľvek projektu 
vložím. Zo začiatku som fakt 
vyrábala divadelné kulisy na 
kolene s celou rodinou, ale 
oplatilo sa to.

KTO JE VÁŠ IDOL?

Idol nemám. Niekedy moje 
idoly súviseli s dobou. Od 
puberty až po súčasnosť. 
Vždy to boli osobnosti, ktoré 
boli populárne, ale vždy len 
na krátko. Mojím vzorom je 
moja nebohá babka Anna, 
ktorá ma toho veľa v živote 
naučila. Je mi ľúto, že som sa 
s ňou nestihla viac rozprá-
vať a že som si ju nemohla 
nahrávať, keďže vtedy neboli 
také možnosti. Všeobecne 

som hrdá na ženy nášho 
rodu. Na ženy, ktoré žili v 
oveľa ťažších podmienkach, 
vždy mali doma čistučko, 
mali navarené, bolo postara-
né o deti, vždy bola záhradka 
vypletá, venovali sa ručným 
prácam a mali vždy vieru 
v Boha. Tak by som aj pre-
mostila, že môj idol je Ježiš, 
akokoľvek to bude znieť. Pre 
niekoho to môže znieť ako 
fráza, pre niekoho ako pá-
tos, je to jedno. Ale pre mňa 
je jednoznačne idol Ježiš v 
tom, aký je, ako ovplyvňuje 
môj život.

AKÉ SKÚSENOSTI STE 
ZÍSKALI PRI PRÍLEŽITOSTI 
VYHLASOVANÍ SLOVEN-
KA ROKA 2020?

Uvedomila som si, koľko  
úžasných žien je na Slo-
vensku a ako o nich vôbec 
nevieme . Ja som tam stretla 
37 fenomenálnych dám, kto-
rých každej príbeh ma neja-
kým spôsobom inšpiroval a 
oslovil. Povedala som si, že 
sama osobne budem vyvíjať 
aktivity, aby som nomino-
vala čo najviac žien z nášho 
regiónu. Takže aj tohto roku 
som nominovala dve - Ninu 
Krigovskú a Anetu Jurgovja-
novú. Keďže som do nomi-
nácie vložila absolútne celé 
srdce a bytie, tak sa dostali 
do prvej trojky a budú repre-
zentovať náš kraj na tohto-
ročnej Slovenke roka (2021). 
Takže mojou ďalšou misiou, 
keď budem zdravá, budem 
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